
INTERPEL·LACIÓ I PREGUNTES AMB SOL·LICITUD DE RESPOSTA ORAL AL
PLE DEL CONSELL INSULAR D’EIVISSA 29 DE SETEMBRE 2023

Interpel·lació al Sr. Mariano Juan sobre la lluita contra l’intrusisme.

Preguntes:

1. Pensen complir l’acord aprovat per unanimitat de construir un pas
elevat en l'encreuament de vianants entre Can Bonet i Can Guillemó?

2. Estan vostès d’acord amb l’obertura de la pedrera de s’Espartà?

3. Per quin motiu el Consell d’Eivissa no ha emès informe en relació amb
la Modificació número 16 de les Normes Subsidiàries de Santa Eulària
des Riu?

4. Pensen complir el seu compromís de cobrir la nau de maduració de Ca
na Putxa?

5. En relació amb la recent denúncia presentada per la Fiscalia d'Eivissa
per la falta de titulació d'alguns treballadors de Colisée sa Residència
d'Eivissa, i tenint en compte que vostè mateixa va reconèixer en aquest
ple tenir coneixement d'aquesta situació a través de les conclusions
referides a l'acta d'infracció número 12, amb data del 17 de març de
2023, així com de l'informe complementari a aquesta acta d'infracció, de
data 19 de març de 2023, ens agradaria saber per què no es van posar
en coneixement de la Fiscalia per part de la seva Conselleria uns fets
que podrien ser susceptibles de delicte?

6. Quina proposta econòmica ha fet l’executiu del Consell d’Eivissa al nou
Govern de les Illes Balears per al traspàs de les residències?

7. Pot explicar quines gestions ha realitzat durant aquests primers mesos
de nova legislatura respecte a la tramitació de la llei per regular
l’entrada de vehicles a Eivissa i confirmar si podrà aplicar-se en la
temporada turística de 2024?



8. Han fet alguna nova proposta sobre la gestió del CETIS al nou alcalde
d’Eivissa o pensen mantenir els termes de l’actual conveni?

9. En el mes de juny va afirmar que la licitació de la reforma de l’E10 es
faria de manera “immediata”, per quin motiu encara no s’ha fet?

10.Després d’una legislatura en blanc, pensen iniciar en aquest segon
mandat la construcció del projecte de circuit de motocròs elaborat per
l’anterior govern progressista del Consell Insular?


